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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i

választ igénylő kérdést kívánok intézni a vidékfejlesztési miniszterhez ,

„Betartja-e a vidékfejlesztési miniszter a saját rendeletét? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az állattenyésztésről szóló 1993. évi CXIV. törvény végrehajtására kiadott, a fajtatiszta ebe k

tenyésztési szabályairól szóló 98/2013 . (X. 24.) VM rendelet megalkotása során vol t

szerencsém megfigyelőként részt venni az érintett szervezetek és a minisztérium

egyeztetésein. Az egyeztetések elején mutatkozott némi esély olyan rendelet megalkotására ,

amely valamilyen módon az érintett felek számára megnyugtató eredményre vezethet . A

hozzám az érintettek részéről beérkezett észrevételek okán sajnálatosan kijelenthet ő, hogy a

várt eredmény nem látszik megvalósulni, ezért kénytelen vagyok feltenni Önnek az alábbi

kérdéseket.



Kérdéseim célja annak megismerése, hogy a fajtatiszta ebek tenyésztése körül fennálló

kaotikus helyzetben a minisztérium milyen következetességgel tartja be a saját maga álta l

megalkotott rendeletét, azon belül is a 6 .§ (1) — (2) bekezdésében szabályozott kynologia i

szövetségi kijelölés lebonyolítását .

A fentiek alapján az alábbi kérdésekben kérem teljes körű tájékoztatását.

Információink szerint a közelmúltban - a fent idézett jogszabályok alapján - a Magya r

Ebtenyésztők Országos Egyesülete jogutódjaként megalakulandó Magyar Ebtenyésztők
Országos Egyesületeinek Szövetsége került kijelölésre, mint államilag elismert kynologia i

szövetség . A friss miniszteri rendelet a korábbi kijelölést megsz űntette, és az újonnan

kijelölésre kerülő államilag elismert kynologiai szövetségi elismerésre vonatkozó eljárás t

miniszteri hatáskörbe utalta . Információink szerint a kijelölésre több kynologiai szövetség is

pályázott. Információim szerint, a pályázati eljárás eredményeként a kijelölést, ezzel a z

állami elismerést a jogilag akkor nem is létező Magyar Ebtenyésztők Országos

Egyesületeinek Szövetsége nyerte el .

A kijelölési-elismerési eljárásra vonatkozó kérdéseim a következők:

• Hány, pontosan mely kynologiai szövetségek adtak be kérelmet az állami elismeréssel

járó kijelölésre?

Mi volt a kérelmek benyújtásának határideje, és errő l tájékoztatták-e valamenny i

haránkban működő kynologiai szövetséget?

• A beérkező kérelmek közül melyek voltak, amik teljes mértékben megfeleltek a

98/2013 . (X. 24.) VM rendelet 6.§. (1) — (2) bekezdése rendelkezéseinek, és melyek,

amik nem?

• A Magyar Ebtenyésztők Országos Egyesületeinek Szövetsége által beadott kérelem

tartalmazta-e az Ön álatal kiadott miniszteri rendelet 6 . § (2) bekezdésében

meghatározottakat, különös tekintettel a MEOESZ bírósági bejegyzésének hitele s

másolatát?

• Létezik-e Magyarországon bíróság által bejegyzett, Magyar Ebtenyésztők Országos

Egyesületeinek Szövetsége néven társadalmi szervezet?



Információim szerint Magyar Ebtenyésztők Országos Egyesüleinek Szövetségeként bíróságon

bejegyzett társadalmi szervezet hazánkban a kijelöléskor nem létezett, és elképzelhet ő , hogy

azóta sem létezik.

• Tartalmazta-e a Magyar Ebtenyésztők Országos Egyesületeinek Szövetségeként állam i

elismeréssel járó, kynologiai szövetségi kijelölésre pályázó szervezet kérelme a

szervezet bírósági bejegyzésének hiteles másolatát ?

• Tartalmazta-e a Magyar Ebtenyésztők Országos Egyesületeinek Szövetsége pályázata

új nevének és formájának bejegyzését a nemzetközi kynologiai szövetség teljes jog ú

tagjaként?

Tudomásom szerint a kérelmezők között szerepelt olyan kynologiai szövetség, melynek

kérelme megfelelt a rendelet előírásainak. Kérdezem miniszter urat, hogy pontos-e ez az

információ?

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánkban az ebtenyésztés világában kialakult anomáliákat mielőbb fel kellene számolni, de

sajnos úgy tűnik, hogy az önök által folytatott eljárás nem felel meg az érintett szakma i

szervezetek elvárásának. Kérem, hogy a fenti kérdéseim megválaszolásával segítsen tisztázni,

hogy törvényeknek megfelelően jártak-e el a kijelölés során, és mit kívánnak tenni az

ebtenyésztés területén a „társadalmi béke” megteremtése érdekében ?

Budapest, 2013 . december 19 .

Tisztelettel,

dr. Staudt Gábor
országgyűlési képviselő
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